
Oppsummering etter regionmøte i Kongsvinger 

Tid: 27. desember kl. 19:00-21:30 

Sted: Kongsvinger Rådhus 

Oppmøte: Det var om lag 17-18 personer til stede på møtet. Stort engasjement og mange 

flinke tillitsvalgte fra klubbene i sør. 

 

Viktige temaer som ble drøftet i diskusjonsdelen av møtet:  

 

Anlegg 

Det er stort behov for å etablere gode rulleskianlegg i sør. Det har vært planer om et nytt anlegg i 

Kongsvinger med bakgrunn i at Politihøyskolen skal utvides og at det har vært lovet 

erstatningssanlegg som følge av at et gammelt rulleskianlegg blir berørt. Politihøyskolen har nå 

trukket sin støtte og prosjektet har stoppet opp. Det er også behov for gode nærmiljøanlegg. Det 

kommer et flott nytt skianlegg ved vindmølleparken, men det er litt kjøreavstand og man ønsker flere 

anlegg nært der folk bor. Lite snø i lavlandet er en utfordring, og man må sannsynligvis tenke 

snøproduksjon i lavtliggende områder. 

Kjetil Kjærnes utfordret forsamlingen på hvordan man kan rekruttere og beholde barn og ungdom i 

de forskjellige aldersklassene, og det kom mange gode innspill: 

Barn 

• Magnor UL har stor suksess med familiesamling i Trysil. Det er svært viktig å få med 

foreldrene og at det er tilbud til hele familien.  

• Felles smøretjeneste på klubbrenn i Granli. Senker terskelen for deltagelse. Smørekurs for 

foreldre helt ned på de yngste kullene. Mange foreldre syns det er vanskelig med skismøring 

og at mange heller velger idretter som man oppfatter som «enklere». 

• Flere nevner at enkel tilgang på utlånsutstyr er veldig viktig for rekrutteringen, og at kretsens 

utstyrshenger er et fint bidrag til dette. Skikretsen lanserer også en kjøp/salg side for brukt 

utstyr på FB ila. høsten 

• At foreldre og barn følger seg sett på treninger og renn er svært viktig. Noen har utnevnt 

«treningsvert» eller «sosialminister» som har til oppgave å møte familiene ved oppstart og 

sørge for at alle har det bra under aktivitet. 

• Det er viktig, men vanskelig å nå ut med informasjon om aktivitet i skolene. Magnor har godt 

samarbeid med skolene, men har klart å finne kontaktperson på skole ( og trinn?) 

• Det er viktig at alle er flinke til å framsnakke og være gode eksempler på at skiidrett ikke 

trenger å være så dyrt som ryktet i mange tilfeller skal ha det til. Trenere/leder må lede som 

gode eksempler. Vi må bli flinkere til å dele informasjon om holdningskampanjer som demper 

utstyrspresset. Kretsen kan dele artikler om anbefalinger rundt utstyrskrav. 

 Ungdom 

• De som ikke hevder seg, kvier seg gjerne for å reise på samlinger. 

• For lang sommerferie. Viktig med møtepunkter gjennom sommeren og sosiale tiltak.  

• Flere rulleskirenn 

• Mer albuer for ski vs. andre idretter 

• Inaktivitet er idrettens største trussel, ikke at man konkurrerer mellom idrettene 



• Samme regler som sykkelforbundet mtp. rulleskirenn på bilvei. 

• Viktig med rulleskianlegg for de minste, gjerne på små flater som parkeringsplasser. Enkle 

tiltak 

Junior/senior 

• Det er ønskelig at en av juniorsamlingene legges i høstferien for å minimere fravær i 

skole. 

• Det kom også innspill på at man ønsker mer variasjon på samlingssted. Kretsen er delvis 

bundet i en sponsoravtale med Radisson, men denne går ut etter sesongen. Man kan da 

vurdere andre alternativer for neste sesong 

 

Generelle ting som ble nevnt i møtet: 

o Man ønsker flere regionmøter og klubbene oppfordres til å organisere møter 

innimellom møtene som kretsen arrangerer. Kretsen ønsker å gjøre regionmøtene til 

fast tradisjon, men her er det aktuelt med ett eller to møter i året per region. 

o Kretsen og NSF har jobbet mye med nettsidene den siste tiden, og det vil fortsatt 

komme endringer. Det skal bli enklere å navigere på sidene, og nye besøkende skal 

enkelt finne fram til aktuelt stoff. Kretsen ønsker også mer innspill på saker til 

nettsidene. Dette kan være arrangementer eller samlinger som andre klubber kan 

delta, eller det kan være tiltak, anleggsplaner eller andre ting som kan være til 

inspirasjon for andre klubber. Vi har også lagt en snarvei til rekrutteringssidene våre 

på fremsiden. Her samler vi aktuelle temaer og saker som er aktuelle for 

rekrutteringsarbeidet vårt. Vi har også fått en kalenderfunksjon hvor klubbene kan 

melde inn arrangementer som kan deles med andre klubber i kretsen. 

o Det ble oppfordret til å søke om Skisprell til vinteren, i fjor var det ingen Skisprell-

arrangementer i sør. 

o Kretsen har nå snart alt utstyr på plass til den nye utlånshengeren vår, og vi 

oppfordrer klubbene til å booke Marianne og/eller hengeren. Mye og bra utstyr som 

vi håper blir flittig brukt framover. Mer info kommer på nett. 

 

 

 

 


